
Verslag Algemene leden vergadering VWF 19 april 2023 

 
1. Opening door de voorzitter door Halbe Klijnstra. 
2. Mededelingen   

 FREON vervolgavond gaat niet door op 25 april. Nieuwe datum volgt. Leden zijn hierover 

geïnformeerd. FREON zet wel de nodige stappen op dit moment. Er wordt hard gewerkt aan een 

projectplan met daarin een uitwerking van de 3 sporen en het financiële plaatje voor de 

bekostiging van o.a. de onderzoeksfase. Daarnaast wordt er gewerkt aan de definitieve 

investeringsvoorstellen voor de leden  van betrokken organisaties (ondertekenaars propositie) in 

hoe zij bij kunnen dragen maar ook onderdeel kunnen worden. Gesprekken met de provincie en 

andere belanghebbenden worden op diverse niveaus gevoerd. Zodra de uitwerking klaar is kan 

er een vervolgavond worden georganiseerd zodat leden verder geïnformeerd worden en uitleg 

krijgen over hoe zij kunnen investeren. Een tweetal leden van de werkgroep van FREON heeft 

op de Friese Energie Tafel een presentatie gegeven wat goed is ontvangen. 

3. Goedkeuring notulen van de vergadering van 23-11-2022 . Notulen zijn vastgesteld.  
4. Jaarverslag 2022 . Het verslag riep geen vragen op van leden. 
5. Financieel verslag 2022 . Ook hierover zijn geen vragen gesteld door aanwezige leden. Joazef licht het 

e.a. toe over 2022.  Er is in 2021 geen contributie gevraagd omdat er voldoende in kas was. Rekeningen 
voor de contributie zijn te laat verstuurd in 2022.In 2023 worden ze eerder verstuurd. Er is veel vermogen 
in kas bijna €81.899. Vraag van lid of we dit vermogen niet ergens voor in kunnen zetten. Dat zou kunnen 
maar voor 2023 staan er alweer de nodige kosten gepland dus is de vraag wat daarvan overblijft.  
Begroting 2023. Veel kosten blijven gelijk. Inzet bestuur bij FREON is hoger, evenals de 
bestuursvergoeding van €100,- naar €180,- per dagdeel. De vergoeding voor het bestuur was al 10 jaar 
onveranderd. Kosten voor advisering (zoals Nick Waltmans) van leden zoals keuringen of contractzaken 
zoals stroomcontracten worden hier ook van betaald. Kosten Hempenius werden hier in het verleden ook 
van betaald. Ook ging hij wel als vertegenwoordiger naar landelijke bijeenkomsten. Maar bepaalde kosten 
zijn in afgelopen jaar ook veranderd door vermindering van vragen vanuit de leden.  
Kascommissie: Sjaak Bos en Doeke Odinga: Verslag is bekeken en bankrekening gecontroleerd. Hier 
zijn ze geen bijzonderheden in geconstateerd. Ziet er goed uit. Decharge wordt verleend aan bestuur. 
Halbe Klijnstra wordt volgend jaar lid van de kascommissie samen met Doeke Odinga. Sjaak en Doede 
worden bedankt.  

6. Digitaal versturen van facturen en uitnodigingen: Het bestuur stelt voor dat leden voortaan de facturen 
en uitnodigingen alleen nog digitaal gaan ontvangen. Tot nu toe wordt er ook nog veel via de post 
verstuurd. Aanwezigen gaan akkoord met het voorstel. 
Maar mochten er leden zijn die dat nog op papier willen ontvangen dan kunnen zij dat aangeven bij het 

secretariaat. Digitaal verzenden is kosten en tijd besparend. Lid vraagt of het een idee is om een appgroep  

te maken voor de leden waarin zij kunnen worden geïnformeerd over het moment van verzending van 

facturen of uitnodigingen middels de mail. App kan ook zonder dat er onderlinge communicatie mogelijk 

is. Het bestuur neemt hierover nog een besluit. 

• Voorstel lidmaatschap kleine windturbines Het bestuur doet een voorstel voor het lidmaatschap van 
kleine windmolens. Officieel is deze "boerenwindmolen" in de provinciale verordening omschreven als 
molens met max 15 m ashoogte. Volgens onze statuten hebben wij ongedeeld lidmaatschap VWF en 
PAWEX. Die bijdragen gaat nu via Windunie naar EnergieSamen voor onze landelijke 
belangenvertegenwoordiging. Dat is €0,30/kW vermogen. Bedrag tussen 12-25 euro. 

• Voorstel:  1 stem en €50 per lidmaatschap.  
 
Vraag van lid: wat kunnen jullie voor dit bedrag voor deze leden doen? Dit is nog onduidelijk omdat ze vrij 

nieuw zijn. Er zijn vragen binnengekomen van deze eigenaren over lidmaatschap vandaar het voostel in 

eerste plaats. Als vereniging kunnen we wat betekenen als het gaat om collectieve  belangenbehartiging 

of vertegenwoordiging de vereniging. We kunnen mogelijk wat betekenen in de promotie van deze molens. 

Verder is het ook de verbinding zoeken met deze groep en met hen gaan onderzoeken wat deze vereniging 

voor de groep kan betekenen. Ze komen steeds meer voor en niet alleen bij bedrijven op het platteland 

maar ook in de kernen van dorpen en steden.  

Vraag van een lid: Wat is het lidmaatschap van een grote turbine en waarom onderscheid hierin. De hoogte 

van de bijdragen wordt berekend op basis van het vermogen van de turbine wordt vastgesteld. Meer 

vermogen meer belangen en afdrachten.  

Het besluit: Eerst starten met deze opzet, het kan altijd aangepast worden. Voorstel wordt aangenomen 

door de leden.  



7. Nieuwsbrief energie samen. Krijgen leden die? Windunie leden wel. Enkelen van de andere aanwezige 
leden ook. Leden zouden deze automatisch, 1 keer per 3 maand, moeten ontvangen. Het bestuur trekt de 
conclusie dat er contact opgenomen moet worden over de verzendlijst en dat deze niet compleet is.  

8. Ontwikkelingen waar het VWF bij betrokken is:  
A.  FREON: Het positieve verhaal wordt goed ontvangen bij de provincie. Presentatie van het totale 

project wordt op 1 oktober 2023 gehouden. Wordt dit goed ontvangen dan kunnen we verder met 
het onderzoek in samenwerking met de provincie. Als het onderzoek naar de haalbaarheid van 
het plan positief is kunnen er 2 pilots worden gekozen die verder uitgewerkt kunnen worden en 
passen in de uitgangspunten van FREON. 
Vraag van een lid: Of er al een website van FREON bestaat ? Nee nu nog niet. Er is nog niet 
veel informatie over te vinden. Wel zijn er 3 bijeenkomsten geweest in Friesland om de achterban 
te informeren.  Bijeenkomsten over het vervolg van dit initiatief gaan volgen aansluitend op de 
stappen en besluiten over het project.    
Stand van zaken Vereniging 

 Geen vragen of aanvullingen ook niet vanuit de leden 

       10. Bestuurszaken 

       Bestuur wil Frans Veltman voorstellen als nieuw lid. Frans is 12 jaar wethouder geweest in de Fryske        
marren. Heeft veel politieke ervaring, is moleneigenaar en wordt welkom geheten in de vereniging. Er zijn geen 
tegenkandidaten door de leden voorgesteld dus het lidmaatschap kan worden aanvaard.  

      Afscheid Jan Westra: Jan is 6 jaar bestuurslid geweest. Was altijd al veel bezig met duurzaamheid en is nu 
nog steeds zeer actief bij betrokken. Bekend als de kritische noot van de vereniging. Wat het bestuur altijd enorm 
heeft geholpen in zijn afwegingen bij besluiten voor zijn leden.  

     Halbe Klijnstra: Halbe is 10 jaar bestuursvoorzitter geweest. Halbe heeft een grote en brede interesse en zet 
zich graag voor de gemeenschap. Heeft een actief bestaan. Is een goed belangenbehartiger geweest voor de 
vereniging. Breder kijken met de mensen om ons heen. De doetank heeft resultaat. Halbe laat wat achter is de 
conclusie. Is zeer veerkrachtig gebleken ook na een terugslag.  

Er wordt een filmpje van Govert Geldof getoond, omdat Halbe in de afgelopen jaren zeer geïnspireerd is door 
Govert. Het is terug te vinden op de site. Complexiteit 01 – 24 – Geldofcs 

 

     Afscheid Sigrid Arends als oud bestuurslid en ondersteuner secretariaat. 10 jaar secretaris geweest. En 
nog 1 jaar ondersteuner van het bestuur bij gebrek aan een vervanger. Helaas kon Sigrid niet aanwezig zijn maar 
het bestuur neemt gepast afscheid van Sigrid. Ze heeft veel voor de vereniging betekent, door haar kennis en kunde 
over allerlei zaken die met wind te maken hebben.  

    11. Rondvraag: geen vragen 

    12. Spreker: Alwin Adema uit Cornwerd over Windpark Nij Hiddum-Houw 

Op één van de beste windlocaties van Nederland ontwikkelen Windpark Gooyum-Houw en Vattenfall Windpark 
Nij Hiddum-Houw. De zestien oude windmolens die in het gebied stonden zijn deels (tot nu toe tien stuks) 
verwijderd en worden vervangen door negen krachtigere exemplaren. De nieuwe windmolens hebben een 
vermogen van 4,65 megawatt per stuk en een tiphoogte van 177 meter. Hiermee draagt dit nieuwe windpark bij 
aan de doelstelling van de provincie Fryslân voor het opwekken van 170.000 MWh/j windenergie. 

25% van het windpark is bedoeld voor participatie uit de directe omgeving. De initiatiefnemers zullen de 
mogelijkheden voor participatie samen met de omgevingsadviesraad (OAR) vormgeven. De OAR behartigt de 
verschillende belangen uit de omgeving. 

Alwin heeft voornamelijk veel vertelt over hoe de opbouw van de turbines is verlopen. Heeft hierbij veel 
beeldmateriaal gebruikt om het proces goed in beeld te brengen. Hij heeft laten zien waar de turbines zijn 
geplaatst en uit welke elementen ze bestaan. Voor de techneuten onder de leden een interessant verhaal! 

Kijk voor meer informatie op de site https://www.nijhiddumhouw.nl 

13. Sluiting. Om 22.15 wordt de vergadering afgesloten, aanwezigen bedankt en worden de leden uitgenodigd 
voor een afsluitend drankje. 

 

https://geldofcs.nl/mijn-youtube-filmpjes-deel-1-24/
https://www.nijhiddumhouw.nl/

